



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Vous êtes à l'Université de Sorbonne. Décrivez votre vie, vos études.

Paris, Le 5 Juillet

Cher Papa

Je suis à l'université de Sorbonne. C'est une plus ancienne université de Paris créée par Robert de Sorbonne en 1257. C'est aussi la meilleure université de France. Mes études se passent bien. Les études sont un peu difficiles mais je fais bien dans mes études. J'ai obtenu de bonnes notes à l'examen du premier semestre. Mes professeurs sont très contents de mes progrès.

L'environnement de l'université est très amical. J'ai aussi une amie indienne. Elle est très sympa. Elle m'aide toujours aux études. Nous étudions et nous jouons ensemble. Je fais de l'achat dans un supermarché près de l'université. La vie ici est très excitante. Je suis très content de ma vie. Comment est maman ? Donne-lui mes salutations. Réponds-moi vite. J'attends ta lettre.

Ton fils,

Manuel

You are at the University of Sorbonne. Describe your life, your studies.

Paris, July 5

Dear daddy

I am at Sorbonne University. It is the oldest university in Paris, created by Robert de Sorbonne in 1257. It is also the best university in France. My studies are going well. Studies are a bit difficult but I am doing well in my studies. I got good grades in the first semester exam. My teachers are very happy with my progress.

The university environment is very friendly. I also have an Indian friend. She is very nice. She always helps me with my studies. We study and play together. I shop in a supermarket near the university. Life here is very exciting. I am very happy with my life. How is mom? Give him my regards. Answer me quickly. I am waiting for your letter.

Your son,

Manual